
Protokół nr 36/2015 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 24 lipca 2015 r., w godz. 10
00

 – 11
45 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 
W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Aktualna sytuacja Regionalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o. w Białogardzie.  

4. Przystąpienie do projektu przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie 

gmin zrzeszonych w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty II. 

5. Wniosek Zakładu Energetyki Cieplnej w Białogardzie Sp. z o.o. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaprojektowanie i wybudowanie sieci ciepłowniczej, sieci 

kablowej elektroenergetycznej oraz linii światłowodowej na działce gruntu nr 

342/8, położonej w obr. 006 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu 

Białogardzkiego oraz wyrażenie zgody na dysponowanie ww. nieruchomością na 

cele budowlane.  

6. Wniosek Zakładu Energetyki Cieplnej w Białogardzie Sp. z o.o. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaprojektowanie i wybudowanie sieci ciepłowniczej, sieci 

kablowej elektroenergetycznej oraz linii światłowodowej na działce gruntu nr 

126/5, położonej w obr. 005 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu 

Białogardzkiego oraz wyrażenie zgody na dysponowanie ww. nieruchomością na 

cele budowlane. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu na 2015 r. 

8. Sprawy różne. 

 

 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 35/2015  

z posiedzenia Zarządu w dniu 20 lipca 2015 roku. 

 

 

 



 

 

Ad.3 

Prezes Spółki Regionalne Centrum Medyczne w Białogardzie – Zygmunt Baś przedstawił 

informacje dotyczące działalności Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z 

o.o. Poinformował m.in., że szpital realizuje kontakt na bieżąco i równocześnie wykonuje 

nadlimity. Następnie poinformował o planach dotyczących rozwoju spółki. Oświadczył, że 

planuje podjąć rozmowy z Narodowym Funduszem Zdrowia odnośnie uruchomienia oddziału 

ortopedycznego, rehabilitacji kardiologicznej oraz zwiększenia kontraktu na reumatologii i 

rehabilitacji ogólnoustrojowej. W najbliższym czasie zostanie wdrożony system dotyczący 

budżetowania komórek organizacyjnych, a przede wszystkim  oddziałów szpitalnych, poradni 

i pracowni diagnostycznych. Odnośnie procedury dotyczącej dzierżawy udziałów spółki 

poinformował, że odbyło się spotkanie zespołu negocjacyjnego a także spotkanie z 

przedstawicielami firmy zainteresowanej dzierżawą i przedstawicielem firmy doradczej 

Consultants z Gdyni. Dodał również, że jest w trakcie opracowywania programu naprawczego 

spółki.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Przerwa trwała od godziny 11
10 

do 11
25

. 

 

Ad.4 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i zamówień publicznych – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

członków Zarządu z projektem dotyczącym przeciwdziałaniu wykluczeniu cyfrowemu na 

terenie gmin zrzeszonych w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty, co przedstawia 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

Kierownik  Wydziału Informatycznego – Krzysztof Szyperski poinformował, że projekt ten 

polega na dostarczeniu komputerów z dostępem do internetu dla osób indywidualnych – 

wykluczonych cyfrowo – oraz dla jednostek podległych starostwu. Czas trwania projektu 5 

lat.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja.  

 

Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie 

ustosunkował się co do przystąpienia do projektu przeciwdziałanie wykluczeniu 

cyfrowemu na terenie gmin zrzeszonych w Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty II. 

 

 

Ad.5 
Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał Zarząd z treścią 

wniosku zgłoszonego przez Zakład Energetyki Cieplnej w Białogardzie Sp. z o.o. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaprojektowanie i wybudowanie sieci ciepłowniczej, sieci kablowej 

elektroenergetycznej oraz linii światłowodowej na działce gruntu nr 342/8, położonej w obr. 

006 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu Białogardzkiego oraz wyrażenie zgody na 

dysponowanie ww. nieruchomością na cele budowlane, co przedstawia załącznik nr 3 do 

mniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 



Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.6 

Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał Zarząd z treścią 

wniosku zgłoszonego przez Zakład Energetyki Cieplnej w Białogardzie Sp. z o.o. w sprawie 

wyrażenia zgody na zaprojektowanie i wybudowanie sieci ciepłowniczej, sieci kablowej 

elektroenergetycznej oraz linii światłowodowej na działce gruntu nr 126/5, położonej w obr. 

005 m. Białogard, stanowiącej własność Powiatu Białogardzkiego oraz wyrażenie zgody na 

dysponowanie ww. nieruchomością na cele budowlane, co przedstawia załącznik nr 4 do 

mniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.7 

 *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zwiększona Powiatowi 

dotacja celowa w dziale 852 – Pomoc społeczna o kwotę 45.800 zł, z przeznaczeniem na 

finansowanie ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami psychicznymi (utworzenie 10 

nowych miejsc w placówce) – załącznik nr 5. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zwiększona 

Powiatowi dotacja celowa w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa, z przeznaczeniem na finansowanie interwencji ratowniczo – gaśniczych – 

załącznik nr 6. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawioną informacją. 

 

 ***Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

 

  1) Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Podborsku w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie zmian w planie budżetu na 2015 rok, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 2) Powiatowe Dom Samopomocy – Centrum Rehabilitacyjno – Kulturalne w 

Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na 2015 

rok, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 



 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Centrum Wspierania Rodziny „Dom pod Świerkiem” w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie zmian w planie wydatków na 2015 rok, co przedstawia 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek 

 

 4) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

zmian w planie wydatków na 2015 rok, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek 

 

**Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2015 – załącznik nr 11 oraz poinformowała,  

że powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie 

wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2015.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego 

na rok 2015. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 51/2015 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów wydatków budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.8 

Spraw różnych nie wniesiono. 

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

 
  Protokołowała 

   Anna Kaleja 


